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P r o t o k ó ł   Nr II/2014 

z obrad sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 15 grudnia 2014r. 

II zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.00 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

- powitała radnych, sołtysów,  radnego powiatowego Pana Grzegorza Zawadzkiego, 

kierownika Gminnej Biblioteki Publicznej Panią Jolantę Solińską,  Pana Wójta, Panią 

Skarbnik, Pana Sekretarza,   

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecnych 14 radnych, nieobecny 1 radny, który 

usprawiedliwił swoją nieobecność; Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad i zwróciła się o ewentualne wnioski. 

 

Pan Wójt wniósł o rozszerzenie porządku obrad o nowy punkt jako 2, w brzmieniu: 

„Sprawozdanie kierowników jednostek organizacyjnych: GOK, GBP, GOPS o aktualnej 

sytuacji finansowej na koniec roku”, a pozostałe punkty przesunąć według kolejności. 

 

Wniosek Wójta przyjęto jednogłośnie  

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

Radny Buczkowski – wniósł, aby na następną sesję ująć punkt o bobrach. 

 

Pan Wójt -  wiem o tym, będzie to jeden z punktów do budżetu. 

 

 

Rozszerzony porządek obrad przyjęto jednogłośnie 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

i przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/  przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Informacja gminnych instytucji kultury oraz GOPS o aktualnej sytuacji finansowej          

na koniec roku. 

3. Przyjęcie  informacji  o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Krzeszyce za rok 

szkolny 2013/2014. 

4. Podjecie uchwały w sprawie wyboru delegata Gminy Krzeszyce do Celowego Związku 

Gmin CZG-12. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

       a/  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień  

            od  tego  podatku na 2015r.,             

 b/ określenia wysokości stawek  podatku od środków transportowych na 2015r. 
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7. Zmiana uchwały budżetowej 2014r. – podjęcie uchwały. 

8. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie obrad. 

Protokół z poprzedniej sesji przyjęto jednogłośnie bez uwag. 

Ad 2.  

Dyrektor GOK Pan Grzegorz Zawadzki i Kierownik GBD Pani Jolanta Solińska  

poinformowali  o trudnej sytuacji finansowej w jednostkach, ponieważ budżet 

zatwierdzony na 2014r. był z „góry” zbyt niski –prosili o zwiększenie budżetu na 2014r., 

aby dokończyć ten rok finansowy. 

Radna Pani Edyta Kuszka – wniosła, że w poprzedniej kadencji kilkakrotnie zwracała 

uwagę na problem finansowy naszych instytucji kultury i prosiła wtedy radnych                 

o dyskusję nt. utworzenia jednej silnej instytucji a nie dwóch kulejących i może 

rozważmy tę kwestię, oczywiście nie dzisiaj. 

Pan Wójt – pracuje nad tym, może nie reorganizacją, ale teraz najważniejsze, żeby ten rok 

zakończyć. 

Radny Pan Pawlak – o jakich  środkach dofinansowania mówicie Państwo? 

Kierownik GBP poinformowała, że aby zamknąć budżet potrzebuje 23 tys. zł; 

Pan dyrektor GOK  potrzebuje 12 tys. zł, aby zamknąć budżet. 

Pan Wójt poinformował,  że Pani Kierownik GOPS,  nieobecna z przyczyn rodzinnych, 

przekazała informacje, że wystąpiła z prośbą do domów  opieki społecznej dla naszych 

podopiecznych o przesunięcie płatności 50tys zł na następny rok; 

- w związku z trudną sytuacją finansową zwróciliśmy się też do byłego Wójta                    

o przesunięcie płatności z tytułu odprawy do 15 stycznia 2015r. 

W tym miejscu na sesję przybył Starosta Sulęciński Pan Patryk Lewicki. 

Pan Starosta powitał wszystkich i złożył gratulacje radnym z tytułu wyboru oraz Panu 

Wójtowi i życzył dobrej współpracy. 

 

Pan Wójt – zapoznał radnych z treścią ulotki, która będzie promować nasze walory            

i  ukaże się w I kwartale roku następnego z przetłumaczeniem na język niemiecki               

i angielski, a w gazecie lubuskiej 22 grudnia 2014r. na powiaty: gorzowski, sulęciński, 

świebodziński, międzyrzecki, 

- poinformował, że nie był obecny na posiedzeniu wszystkich komisji, ponieważ prowadzi 

rozmowy w sprawie zakupu ciągnika i w związku z oferowanymi premiami do 20tys.zł 

zakupu należy dokonać do końca roku. W terminie późniejszym dokupimy pług i 

beczkowóz, 

- rusza też następna inwestycja – centrum rekreacyjno-sportowe w Krzeszycach                   

i podwykonawcą mogą być nasi ludzie. 
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Pani Skarbnik – sytuacja instytucji kulturalnych nie jest jakaś wyjątkowa, sytuacja jest  

trudna w naszym budżecie od 4 lat, a z roku na rok była trudniejsza, ograniczone środki 

również miały i szkoły i urząd gminy i jest nadal bardzo trudno; od chwili tzw. 

samoopodatkowania, które nas dotknęło 3 lata temu nasze dochody zmniejszyły się             

o prawie 1400 tys. zł. 

 

Pan Wójt – mamy jeszcze 2 mln zaległości podatkowych u ludzi i to jest pocieszające, ja  

mogę umorzyć odsetki ale muszę ściągnąć zaległości – niech ci ludzie mają świadomość, 

że jak nie płacą, to niech nie żądają, tak nie może być,  

- sprzedaż majątku też jest zrealizowana tylko na 60tys.zł na zaplanowane 300tys.zł. 

 

Ad 3. 

 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały 

pozytywnie informację  o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Krzeszyce za rok 

szkolny 2013/2014. 

 

Radni przyjęli  informacje jednogłośnie 14 głosami za. 

 

Ad 4. 

 

Pan Wójt – wcześnie w poprzedniej kadencji delegatem do CZG-12, obok wójta był Pan 

Tokarczuk,  ja po zapoznaniu się z sytuacja wskazywałbym na Grzesia Zawadzkiego, który 

będąc radnym powiatowym będzie miał przegląd sytuacji jak jest w powiecie, w innych 

gminach. Tym bardziej, że Pan Tokarczuk jest wiceprezesem Lokalnej Grupy Działania. 

 

Następnie Pan Tokarczuk zapoznał radnych ze specyfiką działania CZG-12. 

 

Radna Kuszka – na posiedzeniach komisji rozważaliśmy temat, czy w ogóle należeć do CZG-

12 w związku z tym, ze w poprzedniej kadencji zadania związane z obsługą tzw. ustawy 

śmieciowej spadły na gminy, gdzie  CZG-12 równie dobrze mógł ten temat realizować nie 

obciążając gmin kosztami, 

- i dlatego prosiliśmy p. Henia, aby nam wyjaśnił, czy jest obowiązek należenia, czy możemy 

się z tego wycofać. 

 

Pan Tokarczuk – to nie jest wyjście z sytuacji, abyśmy teraz wystąpili.  Są rygorystyczne 

przepisy, musimy się dostosować do Unii Europejskiej;  mamy w zarządzie CZG fachowców, 

którzy są prezesami spółek i nie chcą wystąpić. My mamy ok. 4600 mieszkańców, a są 

miasta, które płacą grube pieniądze, ale też nie rezygnują z tego, bo sami sobie w pewnych 

rzeczach nie poradzimy Trzeba tez patrzeć przyszłościowo, jeżeli ten zakład zostanie 

przekształcony w spółkę, będziemy mieli udziały, za dużo tam zainwestowaliśmy. 

 

Pan Wójt – Pani Edyta też ma tutaj rację, zobaczymy od środka, tak jak Pani Edyta 

zauważyła, czy ta instytucja będzie taka skostniała, to ja sam złożę wniosek, żeby wystąpić, 

ale teraz poproszę Panią Przewodniczącą o zamknięcie dyskusji, bo nad tym możemy sobie 

spokojnie w styczniu podyskutować, a  mamy jeszcze punkty w porządku obrad. 

 

Radna Pani Kuszka – mieliśmy na komisjach podana inną kandydaturę na delegata i w ogóle 

nie rozważaliśmy merytorycznie Grzegorza i chciałabym spytać, czy Grzegorz poradzi sobie 

z tematem merytorycznie i czy pogodzi to z obowiązkami dyrektora Kultury? 
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Pan Zawadzki – dzisiaj rozmawiałem z panem wójtem i gdybym nie czuł się na siłach, to Pan 

Wójt nie podawałby dzisiaj mojej kandydatury  

 

Sołtys Pan Woszczyński – Pan Tokarczuk ma wielką wiedzę i doświadczenie wiec czy 

koniecznie musi być ktoś inny? 

 

Pan Wójt - młody ma inne spojrzenie, a to jest moja propozycja, radni będą decydować. 

 

Radna Pani Kuszka – czy nie mamy w urzędzie osoby, która ma wykształcenie kierunkowe, 

która będzie kompetentna w tym zakresie, będzie miała bagaż wiedzy pozwalający                

na skuteczną pracę. 

 

Pan Wiceprzewodniczący – Pan Grzegorz już odpowiedział, nad tym się zastanowił i doszedł 

do wniosku, że da radę 

 

Pan Wójt – a czy ja z wykształcenia byłem administratorem, że kandydowałem, więc  jak 

może Pani mówić, że jest nie przystosowany, jeszcze nie zaczął pracować.  

 

Radny Pan Pawlak – jeżeli nie ma innych propozycji, to głosujmy. 

Pani przewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy są inne propozycje. 

 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Propozycję Pana Wójta, aby delegatem do CZG-12 został Pan Grzegorz Zawadzki, przyjęto 

13 głosami za, 1 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosów 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr II/7/2014  w sprawie wyboru delegata Gminy 

Krzeszyce do Celowego Związku Gmin CZG-12 w osobie Pana Grzegorza Zawadzkiego,  

którą przyjęto  

13 głosami za, 1 przeciw i 0 wstrzymującym się od głosu. 

 

W tym miejscu Pan Starosta pożegnał się z radnymi i opuścił salę narad. 

 

Ad 5. 

 

Pan Wójt – Pani Waraksa zapoznała mnie z projektem uchwały i podchodząc po gospodarsku 

wnioskuję, aby te dzierżawę przedłużyć na 10 lat, ponieważ dzierżawa przynosi nam więcej 

niż sprzedaż. 

 

Radny Pan Małaczyński – na komisjach rozmawialiśmy, debatowaliśmy, ale brak było 

informacji i podjęliśmy przedsięwzięcia nieświadomi tego o czym dyskutujemy, dlatego 

wnioskowałem na komisjach o wsparcie na przyszłość o wsparcie osobami, które się zajmują 

tematem. 

 

Radny Pan Pawlak – uważam, że Wójt uzasadnił merytorycznie i teraz możemy podjąć 

głosowanie. 

 

Radny Pan Buczkowski – teraz już wiemy, że korzystniejsza jest dzierżawa. 
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Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na zawarcie umowy dzierżawy na 10 lat. 

 

Pan Wójt – obiecał, na następnych sesjach, czy komisjach, pracownicy, których sprawy są         

w porządku obrad będą mieli obowiązek obecności celem udzielenia wyjaśnień. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr II/8/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym, którą przyjęto jednogłośnie  

                                 14 glosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

Ad 6. 

 

a/  

Pan Wójt  -  zawnioskowałem, aby podnieść stawkę podatku od nieruchomości o 2% i to 

podtrzymuję. 

uważam, że lepiej co roku podnieść o stopień inflacji, nie co kilka lat o wyższy procent. 

 

Radny Pan Buczkowski – jaka jest  ściągalność procentowa, bo podwyższenie nie zawsze 

spełnia swoją rolę. 

 

Pani Skarbnik – w granicach 80%, to są niewielkie opłaty miesięcznie, a niektórzy zalegają 

już po kilkaset zł. 

 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały 

pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr II/9/2014 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości oraz zwolnień od  tego  podatku na 2015r., którą przyjęto 

jednogłośnie                  

                 14 glosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

b/  

Radni otrzymali nowy projekt uchwały z nową propozycją Pana Wójta. 

Pan Wójt – nowy projekt wprowadziłem dzisiaj z tego względu, ze zainspirował mnie  

program w telewizji, gdzie przedstawiano sytuacje jak inne gminy pozyskują , jak ustalają 

stawki od środków transportu i tam stwierdzono ze wszystkie gminy, czy miasta, które chcą 

pozyskać inwestorów w formie powstawania  pasków logistycznych tzn. ze w tej chwili 

opłaca się tworzyć bazę transportową. Stwierdzono, że określają te stawki na poziomie 50% 

maksymalnie. 

- zapoznałem się też ze stawkami od środków transportowych okolicznych gmin i dlatego 

dzisiaj jest ostatni dzień, aby ustalić swoje; ja się liczę z tym, że będą mieli wielkie pretensje 

do mnie, bo poprzednio panowała taka jakby zmowa - trzymajmy się, nie wchodźmy sobie       

w konkurencję, ale każdy dba o swój interes i dlatego interesem gminy Krzeszyce mając tę 

strefę, to jest jak największe pozyskanie inwestorów i być może ci wszyscy, co zajmują się 

transportem, jeżeli otrzymają warunki, przyjdą do nas,  

- chciałem tu rozdzielić: starsze samochody wyprodukowane do 31.12.2009r., to są zbliżone 

stawki do tych, które zaopiniowaliście pozytywnie,  a w punkcie 2 od samochodu 



6 
 

ciężarowego o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5t do 12t proponuję,  abyśmy 

przyjęli 50% maksymalnych stawek, 

-Radna Pani Kuszka – mam pytanie, czy Pan Wójt przeliczył ile stracimy jeśli nie pozyskamy 

inwestorów. 

Pan Wójt – moim zdaniem 20 tys. najwyżej,  bazując na tym co mamy, jest też tutaj ryzyko, 

że gdzieś popełniliśmy błąd, RIO może nam zarzucić.  

Radny Pan Jachimowski - czy my jesteśmy w stanie uzyskać informację ile samochodów 

poniżej 6 lat jest w gminie Krzeszyce zarejestrowanych?  

Pani Skarbnik – wszystko jest w stanie uzyskać, tylko trzeba się tym zająć, bo dzisiaj               

z rana Wójt zdecydował o zmianie projektu uchwały,  później pojechaliśmy do Zielonej Góry. 

Radny Pan Buczkowski – spróbujmy zaryzykować te 20 tys. zł. 

Pani Skarbnik – budżet jest istotny, bo jeżeli podejmujecie  takie działania, które zmniejszają 

dochody o 70-80 tys.zł, to trzeba wykreślić coś po stronie wydatków. 

Pan Wójt – ten budżet, który przyjmujemy, jest w nim wiele niewiadomych, nie ma sesji, 

żebyśmy nie nowelizowali ten budżet, nie ma tak żebyśmy sztywno się go trzymali. 

Radna Pani Kuszka – jestem za ryzykiem, jestem za tym, aby dać Wójtowi szansę na 

wykazanie się, tylko żebyśmy znali wartość tego ryzyka. 

 

Pan Wójt – ja przeanalizowałem , w tych starszych nie ma dużego ryzyka, a tych nowych 

żeby  ściągnąć, pozyskać. 

   

Pani Skarbnik – ja po to tu jestem aby uświadamiać Państwu, po to, abyście byli świadomi 

decyzji, ja jestem za tym takimi działaniami, które będą zwiększały dochody, które będą 

pozwalały nam się rozwijać, tylko musimy mieć tez świadomość, że może to się nie udać. 

 

Radna Pani Kuszka – zgłosiła wniosek formalny, żeby zamknąć dyskusję i dać szansę 

Wójtowi, ale na przyszłość proszę nas poinformować o wartości ryzyka. 

 

Pani Przewodnicząca zamknęła dyskusję i zwróciła o przegłosowanie nowej propozycji Pana 

Wójta zgłoszonej na dzisiejszej sesji Pana Wójta zgłoszoną na dzisiejszej sesji. 

 

Propozycję Pana Wójta zgłoszoną na dzisiejszej sesji przyjęto jednogłośnie  

14 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

Pani przewodnicząca odczytała uchwałę nr II/10/2014  w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od  tego  podatku na 2015r., którą przyjęto 

jednogłośnie  

14 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 
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Ad 7. 

 

Pani Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały i poinformowała ,że zmiany wynikają z analizy 

wykonania budżetu i dotyczą w większości przesunięć planu z działów, gdzie nie został 

wykorzystany, na realizację niezbędnych wydatków w innych działach; ponadto zwiększono 

plan dochodów w podatku od nieruchomości z tytułu tzw. samo opodatkowania gminy             

i wpływów z ZUK. 

 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu większością 

głosów zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Radny pan Smoliński – ja na komisji miałem zastrzeżenia do tej uchwały, ponieważ               

w rozdziale melioracje wodne zawieramy 5tys.zł podczas kiedy dla Powiatowej Spółki  

Wodnej zalegamy kwotę 10 tys. zł, a przyszłorocznym budżecie na melioracje jest 

przeznaczone 20 tys. zł i jeżeli oddamy Panu Moderowi 10tys.zł, to już nic nie zrobimy,         

a nie ukrywam, że mieszkańcy Przemysławia liczą na odbudowę rowu. Tym bardziej, że 

zawsze walczyliśmy      o kwotę co najmniej  50 tys. zł.  

 

Pan Wójt – dobrze wiecie, że melioracja  była zawsze moim oczkiem w głowie, dlatego 

proszę się nie obawiać, ten system będzie działał jak powinien;  będziemy jeździć 

przekonywać żeby sołectwa wchodziły w ten program, będę zachęcał, będzie osoba na 

spotkaniach, która w tym temacie ma też dużą wiedzę. Będę pozyskiwał dodatkowe środki, 

gdzie tylko się da, do  Wojewody. 

 

Radny Pan Buczkowski – będziemy starać się o zwiększenie nakładów przez Skarb Państwa, 

a sami będziemy uszczuplać, bo te nasze nakłady nie idą na rowy podstawowe, tylko na 

„szczegółówkę”, a Piskorzno, Krasnołęg, Świetojańsko nie ma ani jednego rowu 

podstawowego.  

 

Pan Wójt – przyjmijmy na razie to, ja pozyskam, będziemy mieli nowelizację budżetu              

i wrzucimy tutaj te środki dodatkowe. 

 

Pani przewodnicząca odczytała uchwałę nr II/11/2014 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

2014r., którą przyjęto jednogłośnie   

14 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

 

Ad 9. 

 

Pan Wójt – może już część z radnych zauważyła, że na wejściu do urzędu jest choinka, 

sekretariat jest odnowiony, 

-  wprowadziłem rejestr wizyt gości, 

-  była delegacja z Altlandsberga i przedstawiłem jak widzę tę współpracę,  

-  byli przedstawiciele EWE, którzy przedstawili swoje oczekiwania i ja swoje, 

-  byli potencjalni inwestorzy budowy domu opieki społecznej przez kapitał niemiecki, 
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-  rozpoczęto  budowę centrum rekreacyjno-sportowego w Krzeszycach, 

Ponadto Pan Wójt poinformował: 

- że będzie kładł nacisk na estetykę gminy, przepływ informacji pomiędzy urzędem                  

i mieszkańcami, 

- że po 2016r. gmina będąc właścicielem obiektu ośrodka zdrowia będzie miała obowiązek 

dostosować budynek do wymogów unijnych – takie informacje uzyskał od doktora 

Wolańczyka i w tej sprawie trzeba zorganizować spotkanie, 

- prosił o przekazanie informacji, szczególnie dla mieszkańców Rudnicy, że ci wszyscy 

najemcy mieszkań w tych blokach maja szansę wykupienia tych mieszkań do końca czerwca 

2015r. za 10% wartości, 

- 12  stycznia będzie przetarg na 2 działki , będzie to już III, a stawki obniżone o połowę i są 

chętni, teraz są negocjacje, 

- przypomniał o kompleksie działek od centrum, 

- na problem mieszkań socjalnych też mam rozwiązanie, pojawią się tzw. domki mobilne, 

- inwestycja w Krzemowie - zastanawiam się czy nie zgłosić do prokuratury, bo jest 

podejrzenie o popełnienie przestępstwa, że naraża gminę na straty 

 

Na zakończenie wystąpienia Pan Wójt  podziękował radnym za przyjęcie uchwał, bo jest 

najważniejsze, żebyśmy ten budżet zamknęli, oraz zaprosił na powitanie Nowego Roku            

w plenerze – będą 2 olbrzymie ogniska, kiełbaski, herbatka kawa. 

 

Dyrektor  GOK – koszt wystrzelenia fajerwerków to minimum 3 tys. zł, a chcemy 

zaoszczędzić i wykorzystać np. na Dzień Dziecka; a dla tych co przyniosą fajerwerki będzie 

wyznaczone miejsce, wystąpiliśmy o to do Policji i  Straży.  

 

Pan Sekretarz – otrzymaliśmy dotację po zawarciu umowy  z ANR na budowę oczyszczalni 

ścieków w Rudnicy, w kwocie 100 tys. zł, co stanowi 80% kwoty netto. Faktycznie 

inwestycja była realizowana 2 tygodnie. 11 grudnia zgłosiliśmy  już zakończenie tej 

inwestycji i inspektor z nadzoru odwiedzi nas tutaj albo 17 lub 21 grudnia. Pan Soliński z 

Panią Skarbnik przygotowali rozliczenie do Agencji. Przedstawiciele Agencji przyjadą 17 

grudnia, by ocenić realizację tej inwestycji. 

 

Ad 9. 

 

Radna pani Kuszka – było obiecane, że w Dębokierzu będzie dodatkowe oświetlenie              

w jednym punkcie i w Rudnej w dwóch punktach w ramach zaoszczędzonych małych 

pieniążków z oświetlenia i do dzisiaj nic się nie dzieje w tym zakresie. – czy Pan Wójt coś 

wie na ten temat?   

Pan Wójt – będę chciał przejechać całą gminę w nocy i w samych Krzeszycach też będziemy 

musieli zaoszczędzić, tylko główne ulice będą oświetlone, plac rekreacyjny, teren szkoły; 

zrobimy sobie wszyscy radni kiedyś wycieczkę, żebyśmy zobaczyli co wyłączyć. 

- Niemcy są bogaci i też wyłączają. 
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Radna Pani Kuszka – prosiła o wsparcie Wójta w powiecie, aby ująć zadanie wykonania 

urządzenia spowalniające na drodze powiatowej Rudna-Maszków, gdzie samochody osobowe 

nagminnie osiągają nadmierne szybkości i jeśli Pan Wójt będzie się widział z Komendantem 

Policji, to żeby ten temat jeszcze raz poruszyć, 

- prosiła też, aby w Maszkowie na ul. Polnej wyciąć i usunąć uschnięte konary drzew, 

- ponadto mieszkańcy ul. Polnej zgłaszają, że transport leśny nie robił jednej koleiny, bo 

samochodami osobowymi nie mogą wyjechać. 

 

Pan Wiceprzewodniczący przypomniał, że do 30 grudnia jest czas na złożenie oświadczeń 

majątkowych i wskazane jest, aby to zrobić wcześniej. 

 

Radna Pani Kuszka – wniosła, że mieszkańcy Rudnej, Maszkowa i Dębokierza deklarują 

pomoc przy naprawie dróg gminnych. 

 

Radny Pan Pawlak – jestem kierowcą autobusu i na Studzionce jest ta zatoczka na wale i przy 

mijaniu autobusów mamy problem z poboczami zarośniętymi krzewami, do kogo należy 

wycinka tych krzaków; tak samo na drodze z Krzemowa do Kolczyna, gdzie krzewy wrastają 

już na drogę. 

 

Pan Wójt – ja chcę mieć czas, żeby objechać, sam widzę, że trzeba; wiele takich problemów 

przy okazji wyborów sołtysa będziemy poruszać. 

 

Sołtys Sołectwa Studzionka -  Pan Gryz w tamtym tygodniu był i oglądał te dziury na drodze, 

bo to jest droga powiatowa i mieli zrobić porządek, bo jest głęboka dziura po bobrach. 

 

Pani Solińska – wniosła zapytanie, czy dla lepszej poprawy komunikacji nie można wybyło 

przekazywać informacje o działaniach pocztą e-mail, będą mniejsze koszty. 

 

Pan sekretarz – przekazał informację, że Państwo radni będą wyposażeni w tablety i zostaną 

nadane  mail-e i wszystkie informacje będą przesyłane drogą elektroniczną. 

 

Pani Miller – już poprzednio poruszałam temat założenia stron internetowych na wsiach, 

byliśmy na spotkaniu w Zielonej Górze i w styczniu przyjedzie tutaj do gminy Pani i wszyscy 

sołtysi dostaną strony internetowe. 

 

Pan Wójt – należy poczekać z tym do wyborów sołtysów, bo mogą być zmiany. 

 

Sołtys Pan Pizuński – zgłosił, że za głęboko pogłębiają Kanał Trzepielinka, wystarczyłoby 

wyrwać zielsko, a poziom wody obniżył się w granicach pół metra przez 3 lata. 

 

Pan Wójt – to  trzeba pomyśleć o zastawce. 

 

Pan Pizuński – zgłosił jeszcze konieczność wykonania podjazdu dla nie pełnosprawnych do  

ośrodka zdrowia. 
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 Pan Wójt – proszę Was jeszcze raz, dajcie czas, aby  ogarnąć to wszystko; ja wszędzie zajrzę, 

zawsze porządek chciałem mieć. 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

Pan Wójt poinformował, że następna sesja odbędzie się 30.12.20`14r., godz. 16.00 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady II sesji rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 20.00. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

………………………….. 

/Maria Parchimowicz/ 

 

 

 

  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 


